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Betreft: Transitie jeugdzorg 
 
Geacht college, 
 

Geruime tijd hebt u evenals de raadsfracties aandacht voor de transitiedossiers. Het 
betreft ingrijpende en complexe processen, waarover er bij ons zoals u weet ook zorgen 
bestaan. We hebben daarover een en andermaal (met name ook in commissieverband) 
over gesproken, met u, met ander fracties, met ambtelijke deskundigen. Ook het 
overleg in onze regio volgen wij nauwlettend.  
  
Regelmatig lezen wij ook in de landelijke en regionale media verhalen over zorgen die 
er over deze transitie bestaan. Het dossier jeugdzorg krijgt daarbij, terecht of onterecht 
de meeste aandacht. Zoals in de tamelijk alarmerende bijdragen in De Stentor van 13 
juli 2013, waarin o.a. enkele bestuurders van Bureaus Jeugdzorg aan de bel trekken. 
Over achttien maanden moet het nieuwe stelsel zijn ingevoerd. Maar het tempo waarin 
dit moet plaatsvinden, onder een gelijktijdige bezuinigingsdoelstelling, waarbij een fors 
verlies van bestaande expertise kan ontstaan, versterkt de vrees dat noodzakelijke 
hulpverlening niet voldoende zal kunnen worden geboden. In het bedoelde 
krantenartikel wordt zelfs gesteld dat de zorg van tienduizenden jongeren in gevaar 
dreigt te komen. Continuïteit van de zorg en kwaliteit van hulpverlening wordt nu al 
betwijfeld.  
 
Het is u overwegend bekend naar wij aannemen. Uiteraard weten wij dat er ook andere 
geluiden zijn en dat bureau jeugdzorg wellicht een wat te gekleurd beeld schetst vanuit 
hun huidige en mogelijk toekomstige positie 
Maar bij dit alles blijft het de uitdaging om een aanpak te realiseren die optimaal 
aansluit bij onze eigen behoeften en mogelijkheden als gemeente. Nogal wat aspecten 
dus die ook ons zorgen baren.  
 
Wij hebben daarover vragen aan uw college, waarbij wij ons beperken tot de volgende.  

1. Bureau jeugdzorg Gelderland spreekt over het ontstaan van hiaten in de 
zorgverlening. Is dit risico ook in Oldebroek aanwezig? Zo ja, hoe voorkomen we 
dit of hoe anticiperen wij daarop? 

2. Na de zomer start het Experiment Jeugdzorg dichtbij. Kan dit ook ingezet worden 
als middel om continuïteit in juiste zorg te garanderen? 

3. Er zijn gemeenten die acteren als was het al 2015; zij hebben de transitie al 
doorgevoerd (bijvoorbeeld  ‘s Hertogenbosch).  Bent u op de hoogte van de 
voortgang van de uitvoering in deze gemeenten en de leermomenten die zij 
kennen?  En zo ja, wat kunnen wij in onze gemeente hiervan leren? 
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4. De Bureaus jeugdzorg van de provincie Gelderland en drie andere provincies 
hebben sonderende gesprekken met de Willem Schikkergroep over 
samenwerking. Kunt u aangeven of samenwerking op die schaal voor onze 
gemeente aantrekkelijke kansen biedt? 

5. Tot slot willen wij u vragen om punt 13 van de besluitenlijst van 9 juli jl. aan ons 
te verduidelijken.  Wij verwachten dat dit verband houd met de transitie 
jeugdzorg, maar kunnen dit besluit op basis van onze kennis niet verklaren.   

 
Wij zouden graag uw reactie op deze vragen vernemen. Mocht dat tot besparing op 
arbeidsuren leiden – zeker in deze vakantieperiode – dan doen wij u de suggestie deze 
vragen mondeling te behandelen in de eerstvolgende commissievergadering of op te 
nemen in de nieuwsbrief die met betrekking tot de decentralsatiedossiers wordt 
gemaakt. Tenslotte gaat het er niet primair om dat onze fractie antwoorden krijgt, maar 
dat de raad van Oldebroek samen met het college een goede koers en goed beleid 
uitzet voor de zorg aan onze jeugd. 
 
Met vriendelijke groet, namens de fractie 

 

mr  H.W. (Henk) van Bergeijk 
secretaris 
 
 


